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Hovedstyremøte i Hasle-Løren Idrettslag  
 

 

Dato: Sted: Møteleder: Referent: 

13-11-2017 Daglig leders kontor Heidi Sønsthagen Heidi Sønsthagen 

Tilstede: Thomas Falch (TF), Helge Vedal (HV),), Elin Ruhlin-Gjuvsland (ERG), Magnus Færøy (MF), Jørgen 
Salsten (JS), Svein Sletten (SL), Lars Corneliussen (LC), Ingar Wilhelmsen (IW), Jo Sand (JS), Kjetil 
Moberget – Oslo Idrettskrets (KM) og Heidi Sønsthagen(HS). 

Forfall: William H. Hjelmås (WH), Anniken Bjørnø (AB), Viggo Anthonsen (VA) 

 

Flerbrukshall 

 
I hovedstyremøte 23.10.2017 ble det varslet om at vi ville motta nye plantegninger fra arkitekt til et forslag «vest» (hall 
langs langside av 11’er-bane der klubbhuset står i dag) og at det muligens ville inneholde ytterligere et alternativ «sør» 
med plassering av hall ved ishallen. 
BYM videreformidlet nye plantegninger 27.10.2017. Som antatt inneholdt tegningene et forslag «vest» og «sør». 
Dokumentasjonen ble videreformidlet hovedstyret per e-post og det ble foretatt en avstemming der samtlige som 
responderte (alle minus én representant) stemte for alternativ «vest».  
Resultatet av avstemming ble bragt videre i møte med Undervisningsbygg, OIK og BYM 06.11.2017. I dette møtet kom 
det frem nye momenter mht mulig nødvendig riving av plasthall og/eller at deler av kunstgressbanen må ligge brakk 
under byggeperioden. I tidligere møter var det bekreftet at idrettsflatene ikke ville bli berørt i byggeperioden ved valg 
av alternativ «vest»., Som følge av de nye opplysningene ble det kalt inn til nytt hovedstyremøte for grundigere 
gjennomgang av saken og ny avstemming. 
 
I fellesskap med OIK ble det lagt frem pro et contra momenter for respektive forslag. Disse ble gjennomgått og 
diskutert. 
 
Konklusjon 
Enstemmig forslag om å opprettholde alternativ «vest» som foretrukket plassering av flerbrukshallen. IW, KM og HS 
har ikke stemmerett og forholdt seg i ro ved avstemmingen. 
 

 


